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Geacht college,

De afgelopen dagen zijn er berichten verschenen over de mogelijke, grootschalige huisvesting van 
arbeidsmigranten aan de Kruisweg. Hier is er veel commotie over ontstaan. De VVD heeft vragen 
over de manier waarop onze gemeente betrokken is geweest bij deze ontwikkelingen. Allereerst zijn 
daarvoor enkele passages van belang: 

In het AD van 19 september werd gesteld: 
‘Het bedrijf Flexwonen.nu uit Noordwijkerhout wil 400 arbeidsmigranten huisvesten op Kruisweg 18 
en 20 in Woubrugge.’ – Dit verzoek is al begin van dit jaar ingediend bij het gemeentebestuur van 
Kaag en Braassem, maar is nu pas naar buiten gebracht.’

Wethouder Petra van der Wereld stelde daarnaast: ‘De gemeente Nieuwkoop heeft niet veel 
problemen met de komst van arbeidsmigrantenwoningen, wel met het feit dat we ze alleen 
bestemmen voor onze eigen arbeidsmigranten. Nieuwkoop wil graag dat het ook kan worden benut 
voor werknemers uit de gemeente.’

Als antwoord op een persvraag van Omroep West stelt wethouder Elkhuizen: ‘We zijn door onze 
buurgemeente Kaag en Braassem tijdig op de hoogte gesteld van het voorgenomen plan om 
woonruimte te realiseren voor 400 arbeidsmigranten. Wij hebben daar een zienswijze op kunnen 
geven en hebben dat ook gedaan. We begrijpen dat er veel vraag is vanuit de arbeidsmigranten en 
ook werkgevers. Ook in onze gemeente is er vraag en daarom hebben we in onze zienswijze 
gevraagd om een regionale invulling.’

Tenslotte:
Een passage uit de najaarsnota van 2019, nog vast te stellen: 
‘Vooruitlopend op het formuleren van beleid in het kader van huisvesten van arbeidsmigranten heeft 
ons college een startnotitie opgesteld. In deze startnotitie wordt ingegaan op de aanleiding, de 
doelstelling en de aandachtspunten die er zijn en die van invloed kunnen zijn op het maken van 
beleidskeuzes. Op dit moment voeren wij gesprekken met stakeholders aan de hand van een set met 
vragen. De input van stakeholders wordt gebruikt om een beleidskader te formuleren.’

 Wethouder Elkhuizen stelt ‘tijdig’ op de hoogte te zijn gebracht door gemeente Kaag en Braassem. 
1. Wanneer was dit?
2. Waarom is dit niet gecommuniceerd met de raad? 

Wethouder Elkhuizen stelt dat de gemeente (Nieuwkoop) een zienswijze heeft gegeven.
3. Wanneer was dit?
4. Wat was de inhoud van deze zienswijze?
5. Waarom is deze zienswijze niet gedeeld met de raad en/of is deze aan de raad voorgelegd voordat 
zij is ingediend? 



6. Waarom is de pers eerder geïnformeerd over het standpunt van de gemeente Nieuwkoop dan de 
gemeenteraad?

De najaarsnota 2019 stelt dat er nog geen beleid is voor de huisvesting van arbeidsmigranten. 
7. Op welke beleid zijn de zienswijze waar wethouder Elkhuizen op doelt, de reactie van wethouder 
Elkhuizen naar de pers, en het citaat van wethouder Van der Wereld over de visie van Nieuwkoop 
dan op gebaseerd? 


